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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ   25/2014 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ   220/2014 

 

 

Στην Καλαµάτα σήµερα,  την 10η Ιουνίου 2014, ηµέρα Τρίτη και ώρα 12:00 

µεσ., στο ∆ηµαρχιακό Κατάστηµα της οδού Αριστοµένους 28, συνέρχεται στην 

25η/2014 συνεδρίαση η Οικονοµική Επιτροπή του ∆ήµου Καλαµάτας, µετά την υπ’ 

αριθµ. πρωτ. 32915/6-6-2014 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύµφωνα 

µε το νόµο.  

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπουζιάνης Παύλος, Αντιδήµαρχος 

Καλαµάτας, Πρόεδρος της Οικονοµικής Επιτροπής και από τα τακτικά µέλη οι κ.κ.: 1) 

Γκραίκης Παύλος, 2) Καµβυσίδης Ιωάννης, 3) Καρβέλης Γεώργιος, 4) Μπούχαλης 

∆ηµήτριος, 5)  Μπρεδήµας Θεόδωρος και 6) Νιάρχος Αναστάσιος. 

 

∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, τα τακτικά µέλη κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 

Αθανάσιος και 2) Μπασακίδης Νικόλαος.  

   

Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται επίσης το αναπληρωµατικό µέλος της Οικονοµικής 

Επιτροπής κ. Μαρινάκης Σαράντος, ο οποίος συµµετέχει  στη συνεδρίαση αυτή  

αναπληρώνοντας τον κ.  Ηλιόπουλο Αθανάσιο.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το 2ο θέµα της ηµερήσιας 

διάταξης µε τίτλο : 

∆ιάθεση πιστώσεων δηµοτικού προϋπολογισµού οικον. έτους 2014. 

Εισηγούµενος  το θέµα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στην από 10/6/2014 εισήγηση του 
Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών του ∆ήµου Καλαµάτας, η οποία 
αναλυτικά έχει ως εξής:  

 

ΘΕΜΑ: «Ψήφιση Πιστώσεων του Προϋπολογισµού Οικ. Έτους 2014» 

 

Παρακαλούµε όπως εγκρίνετε την διάθεση της παρακάτω πίστωσης, κατόπιν 

εισήγησης της ∆/νσης Παιδείας, σύµφωνα µε τα προβλεπόµενα στην αριθµ. 

2/112634/0026/17 ∆εκεµβρίου 2013 εγκύκλιο του Υπουργείου Οικονοµικών,  στο Π.∆ 

113/2010 &  στην  εγκύκλιο 30/2011 του Υπουργείου Οικονοµικών. 

 

Α/Α Κ.Α.Ε ΤΙΤΛΟΣ 
ΑΠΑΙΤΟΥΜΕΝΗ 

ΠΙΣΤΩΣΗ 

ΠΗΓΗ 

ΧΡΗΜ/ΤΗΣΗΣ 

1 15.6482 

Έξοδα λειτουργίας κατασκηνώσεων 

εξοχών 

CPV 55243000-5 

42.000,00 € ∆.Π. 

 

Σχετικές ∆ιατάξεις Νόµων: ΚΥΑ ∆27/ΟΙΚ.15396/539/14-05-2014 του Υπουργού 

Εργασίας -Κοινωνικής Πρόνοιας και του Υπουργού Εσωτερικών.  

 

Ο Προϊστάµενος Λογιστηρίου                           Η ∆ιευθύντρια Οικονοµικών 

                                                                                  a.a 

      Λίβας Ανδρέας                                                       (υπογραφή) 

 
 
 
Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέµατος, έχει ως εξής: 

 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Πόσα παιδιά θα φιλοξενηθούν; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ο κ. Μαρινάκης µπορεί να µας απαντήσει, δεν το γνωρίζω. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Ναι βέβαια, ο κ. Πρόεδρος. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Είναι ο αρµόδιος εδώ. 

 
∆εν µπορούµε να ξέρουµε εκ των προτέρων, έχει βγει ανακοίνωση 
µέσα στα πλαίσια που ορίζει η νοµοθεσία, έως τις 13 του τρέχοντος… 

 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Πόσοι περίοδοι είναι; 
 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 
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Έχουµε υπολογίσει φέτος να κάνουµε δύο περιόδους παιδιών των 150, 
τυπικής ανάπτυξης των 150 ατόµων, ένα δεκαήµερο ΑΜΕΑ µαζί µε 

τους συνοδούς τους και ένα δεκαήµερο συνταξιούχων – ηλικιωµένων… 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Για τα παιδιά πόσο είναι; 

 
Για τα παιδιά υπολογίζουµε εφέτος να πάµε στα 300 παιδιά. Πέρυσι 
ήταν 150. 

 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Ηµέρες; 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: ∆εκαήµερα. Ορίζονται από το Υπουργείο. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ∆ύο δεκαήµερα. 

 
Κοιτάξτε. Κανονικά,  διότι παλαιότερα γνώριζα τον τρόπο και έχουν 
πει οι γιατροί ότι προκειµένου να υπάρξει αποτέλεσµα, ωφέλεια, 

πρέπει να είναι δεκαπενθήµερο για τα παιδιά. 
 
Μπορεί να έχετε απόλυτο δίκιο σ’ αυτό που λέτε, αλλά η απόφαση η 
διοικητική που έχει προκύψει 
 
Το αντιµετώπισα εγώ ως Πρόεδρος των κατασκηνώσεων επί χρόνια 
και είπε ο αρµόδιος, τουλάχιστον 15 ηµέρες.  

 
Κύριε συνάδελφε δεν είναι δικό µας το αποτέλεσµα των περιόδων. 
Είναι οδηγία που δίδεται από το Υπουργείο… 
 
Αν µπορείτε να κάνετε κάτι έστω για να υπάρξει µια ωφέλεια…(δεν 
ακούγεται) 

 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Το Υπουργείο καθορίζει το χρόνο; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Προφανώς για οικονοµικούς λόγους. 

 
∆εν ξέρω εάν έχω πρόχειρη την υπουργική απόφαση. 
 
Αν ο προϋπολογισµός πάει καλά, κρατήστε το γιατί στις 15 ηµέρες 
κάτι γίνεται. 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Εγώ συµφωνώ µαζί σας. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Αν µπορείτε. 

 
Και ο χρόνος και η διάρκεια και τα παιδιά που θα φιλοξενούνται ανά 
περίοδο αλλά και το προσωπικό το οποίο και η οργάνωση των 

στελεχών της κατασκήνωσης ορίζονται σαφέστατα µε υπουργική απόφαση. Θα είναι 
ένας αρχηγός, ένας γιατρός, µάγειρας, βοηθός κλπ… Ορίζονται όλα, εφαρµογή αυτών 
κάνουµε. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Είναι και οι υποχρεώσεις που πρέπει να… 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Όπως τα µπάνια του λαού… Έχει δίκιο ο κ. Μπρεδήµας. 
 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 
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ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Τώρα τι γίνεται. Έχει µπει και η υποχρέωση… 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Κοντά στα µπάνια του λαού… 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Να πω κι εγώ την εµπειρία µου, ο κ. Μαρινάκης την ξέρει καλλίτερα. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Για οικονοµικούς λόγους είναι… 

 
Κε Γκραίκη καθ’ όλη τη διάρκεια της κατασκηνωτικής περιόδου πρέπει να 
παρίσταται γιατρός και ξέρετε ότι δεν βρίσκουν γιατρό; 

 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Ναι, είναι πρόβληµα. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Τα είπε προηγουµένως ο Πρόεδρος. 

 
Θα είναι πρόβληµα, τα ξέρετε. 
Λοιπόν οµόφωνα στη διάθεση; 

 
Μισό λεπτό. Με την παρατήρηση ότι ο φάκελος ήταν κενός, δεν υπήρχε 
µέσα… 

 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ναι, ήρθε τώρα. 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Αν ήρθε τώρα… 

 
Γιατί ήρθε τώρα, δυο λεπτά να σας εξηγήσω. Ακολουθεί η κατάρτιση 
των όρων, η διακήρυξη για την προµήθεια των υλικών για την 

κατασκήνωση. Γι’ αυτό. ∆ηλαδή είναι παρακάτω θέµα. 
 
Κενός κι αυτός ο φάκελος είναι για την προµήθεια τροφίµων και κάλυψη 
των αναγκών. Κενός, δεν υπήρχε τίποτα µέσα. Πριν από µισή ώρα δεν είχε 

τώρα, τώρα εάν έχει… 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Το ψηφίζετε; 
 
ΝΙΑΡΧΟΣ: Υπάρχει συµµετοχή των παιδιών; 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Όχι, δεν υπάρχει συµµετοχή των παιδιών. 
  
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: ∆εν µπορούν να ξέρουν, ακόµα δεν έχουν ..…(δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Πληρώνουν; 

 
Πληρώνουν 30 ευρώ ως τροφεία, εντός εισαγωγικών, τα παιδιά και οι 
ενήλικες, εξαιρούνται όµως απ’ αυτούς τα ΑΜΕΑ που δεν πληρώνουν 

τίποτα, οι πολύτεκνοι, οι τρίτεκνοι και αυτοί που εµφανώς θα έχουν χαµηλά 
εισοδηµατικά κριτήρια θα δούµε στην πορεία, µας δίνει µια δυνατότητα εκεί να δούµε 
τι µπορούµε να κάνουµε. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Το δίνει η εγκύκλιος αυτό; 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Ναι, η εγκύκλιος. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Οπότε έχετε πρόθεση κύριε Πρόεδρε, το έχετε κουβεντιάσει; ∆ηλαδή… 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 
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ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Είναι στις προθέσεις …... 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Όλα θα εξαρτηθούν από την προσέλευση των παιδιών. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Τα οποία δεν θα φτάσουν τον αριθµό 100 σου λέω εγώ, οπότε… 

 
Υπολογίζουµε να κάνουµε δυο περιόδους των 150. Εάν έρθουν 400 
παιδιά, θα πρέπει να εξαιρεθούν τα 100. Εκεί λοιπόν λαµβάνουν χώρα 

τα κριτήρια τα εισοδηµατικά. Θα συνέλθει η επιτροπή… 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Μακάρι να έρθουν αλλά δεν έρχονται, έχει πάρει άλλη…(δεν ακούγεται) 

 
Εµείς ευελπιστούµε ότι επειδή φέτος δεν δουλεύουν κι άλλες 
κατασκηνώσεις προς τα πέρα, εκεί στη θάλασσα. Εδώ είµαστε πάντως 

για να ενηµερωθούµε. 
 
Λόγω του υψηλού κόστους δεν λειτουργεί η Βελίκα, δεν θα δουλέψει 
φέτος; 

 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: ∆εν θα δουλέψει φέτος απ’ ότι έχω ακούσει. 
 
ΦΩΝΗ: Η Ανάληψη δουλεύει, η ¨Χρυσή Άµµος¨ δουλεύει. 

 
Θέλω να το κλείσουµε το θέµα σε ότι έχει σχέση µε το µέρος το 
οικονοµικό. Σε άλλες κατασκηνώσεις που λειτουργούν επάνω η 

συµµετοχή των παιδιών ξεπερνάει τα 30 κατά το διπλάσιο. Ε, δεν είναι άξιο λόγου 
τώρα 30 ευρώ, τα µισά δεν πληρώνουν γιατί προκύπτουν αυτά που σας είπα 
προηγουµένως τριτεκνίες και τετρατεκνίες που εξαιρούνται. 

 
Αν λάβετε υπόψη σας και τα εισοδηµατικά κριτήρια, θα ήταν πολύ καλό 
νοµίζω.  
 
Κε Πρόεδρε θα είµαστε από κοντά για το θέµα επειδή είναι λεπτό, είναι 
τα παιδιά. Εγώ σας λέγω ότι στην αρχή µη το βάζετε αυτό στην 

ανακοίνωση γιατί δεν θα έχει προσέλευση πολύ. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: ∆εν µπορείς να µη το βάλεις, δεν µπορεί να µπει εκ των υστέρων. 

 
Να το βάλετε αλλά να πάρετε τα έσοδα του ναού και για τα άπορα 
παιδιού που είναι εκ του ναού της κατασκηνώσεως να µην 

πληρώσουν. Ότι εισπράξεις κάνουν, τα έσοδα… 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Εκ του ναού της κατασκηνώσεως; 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Έχει, έχει έσοδα ο ναός. 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Μία λειτουργία έχει. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Ανεβαίνει κόσµος. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: ∆εν είναι µόνο η λειτουργία. 
 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: Πέραν της λειτουργίας… 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΓΚΡΑΙΚΗΣ: 

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ:  
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ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Υπάρχει και παγκάρι, το οποίο… 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Ε ωραία, αυτά να διατεθούν του παγκαρίου… 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: ∆εν είναι µεγάλα τα ποσά. 
 
ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: Τα περσινά τι έγιναν; Του παγκαρίου τα περσινά. 

 
Ήταν 50 ευρώ, µπήκαν στη διαδικασία της λειτουργίας της 
κατασκήνωσης, φτιάχτηκαν κάποια σκεύη εκεί για το ναό να µην 

µετακινούν οι παπάδες, ξέρω εγώ, ένα θυµιατό, κάποιο καντήλι, κάτι τέτοιο. 52 ευρώ 
υπήρξαν. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Προχωράµε στην ψηφοφορία; Κε Μπρεδήµα; 

 
Ναι κε Πρόεδρε, συµφωνούµε µε την προϋπόθεση να ληφθούν 
υπόψη οι παρατηρήσεις που είπαµε και κυρίως τα παιδιά όλα αν είναι 

δυνατόν να µην πληρώσουν. Και όπως είπα, να δοθούν τα χρήµατα…. 
 
Τα παιδιά που έχουν πρόβληµα. 
Εσείς κε Νιάρχο; 

 
Εµείς για όλους αυτούς τους λόγους θεωρούµε ότι πρέπει να 
λειτουργήσουν οι παιδικές κατασκηνώσεις, έχουµε κάνει συγκεκριµένες 

προτάσεις για να µην υπάρχουν και τροφεία, να µην πληρώνουν, και θα δηλώσουµε 
¨παρών¨ και υπερψηφίζουµε τις δικές µας προτάσεις που έχουµε κάνει για τη 
λειτουργία των κατασκηνώσεων. 

 
Στο επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο θα τεθεί υπόψη του Σώµατος και ο 
απολογισµός και ο προϋπολογισµός µε τα σύνολά τους. Ο 

προϋπολογισµός για φέτος και ο απολογισµός του περσινού έτους. Αναλυτικότητα, θα 
δείτε λοιπόν ότι δεν… Τα είδατε και εδώ…(δεν ακούγεται) 

 
Καλό είναι να τα φέρετε και στην Οικονοµική Επιτροπή να ενηµερωθεί 
αφού άλλωστε αυτή είναι και η αρµόδια και παίρνει τις αποφάσεις. 

 
Να σας πω χωρίς να χρονοτριβήσουµε, πέρυσι από τα τροφεία τα 
λεγόµενα, εντός εισαγωγικών πάλι, εισπράχθηκαν 2.800 ευρώ, όταν 

φιλοξενήθηκαν 250 άτοµα. 
 
ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: Ίσως και εάν δεν έµπαιναν δεν θα ήταν και µεγάλη απώλεια. 

 
Άρα γιατί να µπουν τροφεία αφού τα έσοδα δεν είναι άξια λόγου; ∆εν 
υπάρχει λόγος, έτσι δεν είναι; 

 
ΓΚΡΑΙΚΗΣ: 250; 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Ήταν 150 παιδιά, 50 ΑΜΕΑ και 50 ηλικιωµένοι.  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: Ε, ας πληρώνουν αυτοί που έχουν τουλάχιστον. 
 
ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Κυρίως έτσι γίνεται. 
 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ:  

ΜΠΡΕ∆ΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ:  

ΝΙΑΡΧΟΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΝΙΑΡΧΟΣ:  
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Πρακτικά Οικονοµικής Επιτροπής   7

 
Η Οικονοµική Επιτροπή µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει 
υπόψη της την παραπάνω εισήγηση και τις αναφερόµενες σ’ αυτή διατάξεις, τις 
διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3852/2010, µειοψηφούντος του κ. Νιάρχου ο οποίος 
δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο, κατά πλειοψηφία,    
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εγκρίνει τη διάθεση (ψήφιση) της πίστωσης που αναγράφεται στην από 10-
6-2014 εισήγηση του Τµήµατος Λογιστηρίου της ∆ιεύθυνσης Οικονοµικών 
του ∆ήµου Καλαµάτας που καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της 
απόφασης αυτής, σε βάρος του αντίστοιχου Κ.Α.Ε. της πίστωσης αυτής του 
δηµοτικού προϋπολογισµού οικον. έτους 2014, για την οποία πίστωση έχει 
συνταχθεί η σχετική πρόταση (έκθεση) ανάληψης υποχρέωσης από τη 
∆ιεύθυνση Οικονοµικών του ∆ήµου Καλαµάτας.   
 

 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Παύλος Μπουζιάνης     1. Γκραίκης Παύλος   

  2. Καµβυσίδης Ιωάννης 

  3. Καρβέλης Γεώργιος 

  4. Μαρινάκης Σαράντος 

  5. Μπούχαλης ∆ηµήτριος  

  6. Μπρεδήµας Θεόδωρος  

  7. Νιάρχος Αναστάσιος  

 
Ακριβές Απόσπασµα 

Καλαµάτα 12 Ιουνίου 2014 
Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΠΑΥΛΟΣ ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ 
(ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 
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